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TO MEMBERS OF TC LOCAL 1976 AT CP RAIL AT ALL LOCATIONS: 
 
 
 

Brothers and Sisters, 
 
It has been brought to our attention that some of you have received a new email 
containing unverified and made-up information.  
 
We just want you all to know that the origin of this email is an unhappy former 
member, and we want our members to know that the information being conveyed 
in this message is erroneous and should not be taken as facts. 
 
If you wish to address the content of this email, we are available to answer and 
clarify any of your concerns. You can reach out to your local representative, or you 
can address your questions to the following address: info@1976usw.ca . 
 
In solidarity, 
 
 
Local 1976’s Executive Council 
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À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976 CHEZ CP RAIL À TOUS LES 
EMPLACEMENTS : 

 
 
 

Confrères et Consœurs, 
 
Il a été porté à notre attention que certains d’entre vous aviez reçu un nouveau 
courriel contenant des informations erronées et non vérifiées. 
 
Nous désirons vous aviser que ce courriel provient d’un ancien membre 
mécontent, et nous désirons que vous sachiez que l’information communiquée 
dans ce message sont fausses et ne sont pas factuelles. 
 
Si vous désirez des informations sur le contenu de ce courriel, nous sommes 
disponibles afin de répondre et clarifier vos inquiétudes. 
 
Vous pouvez communiquer avec vos représentants locaux ou transmettre vos 
questions à l’adresse suivante : info@1976usw.ca . 
 
En solidarité, 
 
 
Le conseil exécutif de la Section locale 1976 
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